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Piliscsaba Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 
 

12/2020. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
  

 

Készült: 2020. szeptember 22-én 18:00 órakor Piliscsaba Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

rendes, nyílt ülésén 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal Díszterem (2081 Piliscsaba, Kinizsi Pál u. 1-3.) 

 

Jelen vannak: Farkas András polgármester, Ay Zoltán alpolgármester, Bakos Bulcsú képviselő, Kisgergely 

István képviselő, Koós Gábor képviselő, Lázi Tamás képviselő, Simon Gyula képviselő, Styevola István 

képviselő, Tázer Marianna képviselő, Nagy Zsolt jegyző, Helgert Marianna aljegyző, Vargáné Rokolya 

Ildikó pénzügyi osztályvezető, Győri Gábor PIVI intézményvezető, Marthi Zsuzsa főépítész, Dr. Szelke 

László MIKK intézményvezető, Tázer Pálné NNÖ elnök, Jónásné Penner Ágnes könyvvizsgáló, Takács 

Viktória jegyzőkönyvvezető 

 

 

Farkas András: Köszöntök mindenkit Piliscsaba Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. 

szeptember 22-i ülésén, 18 óra 23 perc van. A képviselők egy fő kivételével jelen vannak, Tázer Marianna 

jelezte, hogy késni fog, 8 fővel határozatképesek vagyunk. Előttünk van 20 napirendi pont, azonban a 19-es 

pontot levételre javaslom, a 20. pedig egyebek, ha ott lesz valakinek mondanivalója, akkor jelezze. Ennek 

megfelelően felolvasom a napirendi pontokat: 

 

Napirend 

Tárgy:  Előterjesztő: 

1. Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott határozatokról Farkas András polgármester 

 

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról Farkas András polgármester 

 

3. Zárt ülésen hozott határozatok ismertetése (szóbeli) Nagy Zsolt jegyző 

 

4. Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről (szóbeli) Farkas András polgármester 

 

5. Beszámoló Piliscsaba Város Önkormányzatának adóügyi 

 tevékenységéről (II. negyedév)  Farkas András polgármester 

   

6. Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete által 

 benyújtott pályázatokról szóló beszámoló elfogadása Farkas András polgármester 

 

7. Az Önkormányzat és intézményeinek 2020. évi költségvetéséről   

szóló 3/2020. (III. 11.) önkormányzati rendelet módosítása  Farkas András polgármester 

 

8. Beszámoló a 2020. évi költségvetés I. félévi teljesüléséről  Farkas András polgármester 

 

9. I-VII. havi pénzforgalmi beszámoló és kérelmek Farkas András polgármester 

 

10. 02/8 hrsz-ú ingatlan művelésből történő kivonása Farkas András polgármester 
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11. Beszámoló környezetvédelmi alap felhasználásáról Farkas András polgármester 

 

12. Ligeti Főzőkonyha kérelme Farkas András polgármester 

 

13. Közérdekű muzeális kiállítóhely regisztrációja Farkas András polgármester 

 

14. Közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározása Farkas András polgármester 

 

15. A 1089 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó (Magyar Telekom 

bázisállomás)bérleti szerződés meghosszabbítása Farkas András polgármester 

 

16. A 1216/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó (Vodafone  

Magyarország Zrt.) bérleti szerződés meghosszabbítása Farkas András polgármester 

 

17. Közlekedési infrastruktúra (Kálmán király útja) megvalósítása 

– tervező kiválasztása (utánküldés) Farkas András polgármester 

 

18. A téló hó és csúszásmentesítés Farkas András polgármester 

 

19. Általános iskolai felvételi körzethatárokra vonatkozó 

nyilatkozat (utánküldés) Farkas András polgármester 

 

20. Egyebek 

 

Zárt: 

 

1. Kitüntető címek (szóbeli) Előkészítő Bizottság 

 

 

Farkas András: Kérem, hogy szavazzunk a napirendi pontokról. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontot. 

 

Farkas András: Én úgy állapodtam meg a jelenlévőkkel, hogy annak érdekében, hogy Önök hallják, amit 

mondok, nem veszek fel maszkot. Igyekeztünk nagyjából a másfél métert megtartani, és igyekszem előrefelé 

beszélni. 

 

1. napirend 

Tárgy: Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott határozatokról 

 

Farkas András: A Humán Bizottság június 23. és szeptember 7. között a következő határozatokat hozta:  

Rendkívüli települési támogatás 12 fő részére került megállapításra, és 5 fő esetében történt elutasítás, tűzifát 

2 fő kapott, rendkívüli települési támogatást 3 fő esetében elutasított a Bizottság, lakhatáshoz kapcsolódó 

települési támogatás 4 fő esetében került megállapításra, gyógyszer támogatás 4 fő esetében került 

megállapításra, ápoláshoz kapcsolódó települési támogatás megszüntetése 1 fő esetében történt meg, 

szociális étkezés térítési díjának csökkentése, elengedése 2 fő esetében került megállapításra. Van-e 

valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs, akkor határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

84/2020. (IX. 22.) számú határozata 

az átruházott hatáskörben hozott határozatokról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az átruházott hatáskörben hozott 

határozatokról szóló 2020. június 23. napjától 2020. szeptember 7. napjáig készült beszámolót. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester  

 

 

2. napirend 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Farkas András: Megkapták a tisztelt képviselők táblázatban, a folyamatban lévő feladatok kapcsán rövid 

tájékoztatást írtunk bele aljegyző asszonnyal. Van-e itt valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs, akkor itt 

is határozati javaslat következik: 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

85/2020. (IX. 22.) számú határozata  

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról  

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról készített 

beszámolót elfogadja.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

3. napirend 

Tárgy: Zárt ülésen hozott határozatok ismertetése 

 

Farkas András: A 81/2020-as határozatunk a Művelődési Információs Központ és Könyvtár alapító 

okiratának módosításáról:  

„Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy módosítja a Művelődési Információs 

Központ és Könyvtár 52-9/2017. számú Alapító okiratát, ezért kiadja a Művelődési Információs Központ és 

Könyvtár Alapító okiratának jelen határozat 1. számú mellékletét képező MIKK-MÓD-2020/1 okiratszámú 

Módosító okiratát és jóváhagyja a Művelődési Információs Központ és Könyvtár módosításokkal egységes 

szerkezetbe foglalt, jelen határozat 2. számú mellékletét képező MIKK-2020/1 okiratszámú Alapító okiratát.”  

A 82/2020-as határozatunk pedig a MIKK vezetőjének munkáltatói ajánlatáról így szól:  

„Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kulturális intézményekben 

foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes kulturális tárgyú 

törvények módosításáról szóló 2020. évi XXXII. törvény 2 § (2) bekezdése alapján a Művelődési 

Információs Központ és Könyvtár vezetője részére 2020. augusztus 15. napjáig a jelen határozat 1. 

számú mellékletét képező a további foglalkoztatást biztosító munkaszerződés tartalmi elemeire 

vonatkozó ajánlatot teszi.” 

A zárt ülésen hozott határozatokkal kapcsolatban van-e kérdés? Ha nincs, akkor áttérek a negyedik 

napirendi pontra. 

 

 
4. napirend 

Tárgy: Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről 

 

Farkas András: Július 7-én volt a legutóbbi  Képviselő-testületi ülésünk. Július 10-én volt egy bejárás 

közbeszerzési szakértőkkel, illetőleg Styevola István és Koós Gábor képviselőtársammal a templomtorony 

kapcsán, várhatóan jövő évben tud megvalósulni egy újabb közbeszerzést követően a felújítása. Július 22-én 

dr. Varga Péter kormánybiztossal egyeztettünk a Pázmány Péter Katolikus Egyetem Kampuszának ügyében. 

Július 29-én Semjén Zsolttal találkoztam a Karmelita Kolostorban Piliscsaba fejlesztési anyagát és az 
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egyetem jövőjét egyeztettük. Augusztus 5-én ugyanezen ügyben Maróth Miklóssal  Piliscsabán történt 

egyeztetés, aki az akadémiai kutatóhálózat vezetője. Ugyanezen a napon rendkívüli ülést tartottunk a 

bölcsődei feladatellátással, az adórendelet módosítással, illetve a MIKK alapító okiratának módosításával 

kapcsolatban. Augusztus 6-án az Euroknife-fal egyeztettem fejlesztési kérdésekben. Augusztus 7-én Hegyem 

tábor megnyitója volt az Álomvölgyben Gubacsi Attila szervezésében, majd másnap, ugyancsak az ő 

szervezésében tudományos konferencia került megrendezésre, alpolgármester úrral voltunk jelen ezeken az 

eseményeken. Augusztus 18-án Soltész Miklós államtitkár úrral egyeztettem a templomtorony és a fejlesztési 

anyagunk ügyében. Augusztus 19-én védőnői állásinterjúk történtek, és egy új, negyedik védőnője van azóta 

Piliscsabának. Augusztus 20-án kenyérszentelés, ünnepi szentmise volt a piliscsabai nagytemplomban. 

Augusztus 24-én a FÉBÉ uszodának az ügyében tartottunk egy egyeztetést az evangélikus és református 

egyház képviselőivel, továbbá civilekkel, szülőkkel. Augusztus 25-én a Shindo egyesület által elkészített, 

régi Vasbolt helyén kialakított sporthelység megnyitása történt meg. Augusztus 30-án Endrődi Rita nővért 

köszöntöttem 95. születésnapja alkalmából. Augusztus 31-én volt a Jókai Mór Általános Iskola évnyitója, és 

Sárközy Márta, a KLIKK tankerületi vezetőjének búcsúztatója, illetőleg az iskola épületének felújítása is 

lezárult. Hasonló időpontban volt a másik két általános iskolának is a megnyitója. Szeptember 3-án a házi 

segítségnyújtás és az idősek nappali ellátása kapcsán egyeztettünk Bónis Péterrel, az IRMÁK vezetőjével. 

Ugyanezen a napon, ebben a teremben egy információs egyeztetés történt az egészségügyi dolgozókkal, az 

iskolai, óvodai igazgatókkal a COVID második hullámának az ügyében. Szeptember 7-én humán bizottsági 

ülés, 8-án fejlesztési bizottsági ülés, 15-én pénzügyi bizottsági ülés és rendkívüli testületi ülés volt, ahol a 

médiaszolgáltató pályázatának kiírásáról döntöttünk. Itt is jelzem, hogy október másodikán délig lehet 

beadni a pályázatokat az újság, a honlap és a facebook oldal szerkesztésére vonatkozóan. Szeptember 14-én 

az evangélikus családi bölcsőde kapcsán történt egyeztetés, illetve 21-én, tegnap a családsegítőnek volt egy 

hatósági ellenőrzése, amin nem találtak különösebb problémát, tehát jól sikerült. Kérdezem a képviselő-

testület tagjait, kívánják-e kiegészíteni azt, amit elmondtam, vagy van-e kérdésük az elhangzotttakhoz? Ha 

nincs, akkor áttérek az ötödik napirendi pontra. 

 

 

5. napirend 

Tárgy: Beszámoló Piliscsaba Város Önkormányzatának adóügyi tevékenységéről (II. negyedév) 

 

Farkas András: Az eredeti előirányzatunk 377 millió forint. A gépjárműadót kormányzati szinten 

elvonták, annak negyven százalékát kaptuk meg korábban, és várhatóan a következő években sem 

fog ez itt maradni Piliscsabán, ez 27 millió forint kiesést jelent, tehát 350 millió forinttal 

számolhatunk előirányzatként. Hatodik hó 30-ig 154.861.923 forint folyt be, tehát az arányosnál 

valamivel kevesebb, 44,25%, és a teljesítés az összes kivetéshez képest 39,08%. A második 

negyedévre vonatkozóan csökkent a bevétel, nyilván ez összefügg a COVID helyzettel is. A 

szeptember 15-i ülésen a Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt a napirendi pontot, és a tájékoztatást 

elfogadásra javasolta. A pénzügyi helyzetünk mindennek ellenére stabil, hiszen olyan megszorító 

intézkedéseket voltunk kénytelenek meghozni, amivel jelentős megtakarításokat tudtunk elérni 

annak érdekében, hogy ezt az évet ne negatívban zárjuk, és azokat a fejlesztéseket is végre tudjuk 

hajtani, amikhez pályázaton nyertünk támogatást, és az önrészt kell biztosítanunk hozzá. Van-e 

valakinek kérdése, hozzászólása? Ha nincs, akkor határozati javaslat következik. 
 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

86/2020. (IX. 22.) számú határozata 

az adóhatóság 2020. II. negyedévi adó- és behajtási tevékenységről szóló tájékoztatás 

elfogadásáról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az adóhatóság 2020. II. negyedévi adó- és 

behajtási tevékenységéről szóló tájékoztatását. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 
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6. napirend 

Tárgy: Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete által benyújtott pályázatokról szóló 

beszámoló 

 

Farkas András: Itt amit kiemelnék, hogy nyertünk egy sportparkot, 2016-ban adtuk be a pályázatot, de idén 

nyert. Ez a nemzeti szabadidős egészség sportpark program keretében egy c) típusú, pavilonnal fedett 

sportparkot jelent. Ennek a napirendnek a keretében fogunk dönteni ennek a sportparknak az elhelyezéséről. 

Itt három helyszín jött szóba, az egyik a sportpálya a már meglévő sportparkja mellett, de ez nem annyira 

racionális döntés. A második helyszín a Benedek Elek parkban, annak hátsó részén található, itt a 

megvilágítás sem megfelelő, kamerával sincs ellátva, viszonylag eldugott helyen van, tehát nem biztos, hogy 

szerencsés ezt a sportparkot ott elhelyezni. A harmadik helyszín a Csaba-kert északi része, itt a 

bekamerázottság, a megvilágítottság, a láthatóság szempontjából is jó, és viszonylag kevés lakót zavarna. 

Ami a többi pályázatot illeti, a beadott támogatási kérelmünkre a híddal kapcsolatos vis maior ügyben egy 

egyedi kormánydöntéssel kaptunk támogatást, várhatóan, ha jó ütemben tudunk haladni, akkor jövő év 

derekán megvalósulhat itt a közlekedésnek a helyreállítása. Megvalósításra került az energetikai pályázatunk 

keretében elnyert összegből az orvosi rendelő és a Jókai Mór Általános Iskola felújítása, illetőleg a 

közelmúltban nyertünk 8 millió forintot a Művelődési Információs Központ belső felújítására. Jelenleg egy 

kérelmünk van bent arra vonatkozóan, hogy az egy millió forintot, amit a Bethlen Gábor Alaptól nyertünk 

testvérvárosi látogatás finanszírozására, ezt a jövő évre átütemezhessük, hiszen a COVID helyzet miatt nem 

tudtuk meghívni vendégeinket június 4-i megemlékezésre, amihez kapcsolódott volna a látogatás, és őszre 

sem tudjuk átütemezni, mert a határokat lezárták. Bízunk abban, hogy pozitív elbírálása lesz ennek a 

kérelemnek. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása ehhez a napirendi ponthoz? Koós Gábor jelentkezik, 

megadom a szót. 

Koós Gábor: A sportparkkal kapcsolatban nekem ez a Csaba-kert új információ volt. Itt a lejtés nem 

probléma? 

Farkas András: Erről közvetlenül az ülés előtt történt egyeztetés, Gáborral néztük meg a helyszíneket, 

jelentős lejtés ott nincsen a rézsűt leszámítva. Istvánnak megadom a szót. 

Styevola István: Arra figyelni fogunk, hogy úgy helyezzük el, hogy legkevésbé zavarjuk a Csaba-kert 

jelenlegi működését, természetesen nem a rézsűs szakaszban. Minimális földmunka szokott lenni ezekben a 

pályázatokban, de azt gondolom, hogy ezzel plusz költséget nem fogunk magunkra húzni. Miután ez a 

létesítmény funkcióját tekintve nyitott, sem kerítésre, sem kamerás megfigyelésre nem kell plusz forrást 

igénybe venni,  mert a Csaba-kert be van kamerázva, illetve elő vannak készítve azok a plusz kamerahelyek, 

amiket esetleg igénybe kellene venni. 

Farkas András: Köszönöm szépen. Valóban 0-tól 24 óráig elérhetőnek kell lennie, mert ez egy pályázati 

feltétel. A támogatás 100%-os, gyakorlatilag hozzák és elhelyezik, egy méterrel megnövelve a kör sugarát 

rendezik a helyszínt. Más kérdés, hozzászólás van-e? Akkor a határozati javaslatok következnek. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

87/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a Képviselő-testület által benyújtott pályázatokról szóló beszámolóról 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Képviselő-testület által benyújtott 

pályázatokról szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

88/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a „C” típusú sportpark elhelyezéséről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Nemzeti Szabadidős – 

Egészség Sportpark Program IV. ütemében megvalósuló „C” típusú sportpark a Csaba-kert (hrsz. 1236/4) 

északi, legfeljebb 300 m
2
-es részén valósuljon meg.  

A park egyéb költségeinek fedezete a PIVI 2020. évi költségvetésében biztosított.  
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Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

7. napirend 

Tárgy: Az Önkormányzat 2020. évi költségvetésének I. módosítása 

 

Farkas András: A táblázatokat megkapta a tisztelt képviselő-testület, alapvetően a COVID helyzet miatt 

kellett módosítani a költségvetésünket, több területről is levontunk pénzt, elsősorban rendezvényekkel 

kapcsolatos költségek, civil támogatások és jutalmak elvonása történt, így tudtuk fedezni azt a kiesést, amit 

az adóbevétel kapcsán kellett elszenvednünk, ahogy korábban is említettem. Az előirányzat módosítás 

2.005.513 forint, az intézményfinanszírozás csökkenés 15.540.000 forint, maradványváltozás 1.938.026 

forint. A bevételi főösszeg 1.644.679.786 forint, tartalékok összesen 60.158.374 forint. Jónásné Penner 

Ágnes könyvvizsgálónk áttekintette ezt a módosítást, átadom neki a szót. 

Jónásné Penner Ágnes: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr.  Tisztelt Képviselő-testület, 

leellenőriztük a költségvetés első számú módosításának minden számát, és megállapítottuk, hogy a 

rendeletmódosítás az előírásoknak megfelelően történt, úgy látjuk, hogy a költségvetés módosítása 

megalapozott. 

Farkas András: Köszönöm szépen. Kisgergely István képviselő jelentkezik, megadom a szót. 

Kisgergely István: Köszönöm szépen. Nekem csak annyi kérdésem van, hogy a könyvvizsgálói jelentésben 

a bevételi főösszegeknél nem 2020. évi eredeti és módosított előirányzatnak kéne szerepelnie?  

Jónásné Penner Ágnes: Bocsánat, az természetesen nem 2019, hanem 2020. 

Farkas András: Köszönöm Jónásné Penner Ágnesnek a választ. Más kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, 

akkor rendeletalkotási javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet fogadta el: 
 

21/2020. RENDELET: 

 

Piliscsaba Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja az Önkormányzat és intézményeinek 

2020. évi költségvetéséről szóló 3/2020. (III. 11.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló melléklet 

szerinti rendeletet.  

(A teljes rendeletet a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.) 

 

 

8. napirend 

Tárgy: Beszámoló a 2020. évi költségvetés I. félévi teljesüléséről 

 

Farkas András: A módosított költségvetésben a halmozott bevételi és kiadási főösszeg 1.642.674.273 

forint, a halmozódás mentes főösszeg pedig 1.131.843.203 forint. A kettőnek a különbözete az intézmények 

finanszírozásának az előirányzata, ez pedig úgy alakul, hogy a Polgármesteri Hivatal nagyságrendileg 152 

millió forint, Napsugár Óvoda 213 millió forint, Művelődési Információs Központ 28 millió forint és a 

Városüzemeltetési intézmény pedig 118 millió forint, ezek mind kerekített számok. Az összes kiadás az első 

félévben az 50%-os időarányoshoz képest 46,14%-on teljesült, a bevétel pedig 55,76%-on. A Pénzügyi 

Bizottság tárgyalta, elfogadásra javasolta ezt a napirendi pontot. Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása? Ha nincs, akkor határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

89/2020. (IX. 22.) számú határozata 

az Önkormányzat és intézményei 2020. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló 

tájékoztatójáról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Piliscsaba Város Önkormányzat és 
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intézményei költségvetésének 2020. I. félévi teljesítéséről szóló tájékoztatóját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

18 óra 52 perckor Tázer Marianna megérkezett. 

 

 

9. napirend 

Tárgy: I-VII. havi pénzforgalmi beszámoló és kérelmek 

 

Farkas András: Az I-VII. hónapot tekintve mások a számok, mint az első 6 hónap után, itt az összes kiadás 

53,89%-on, az összes bevétel 61,84%-on teljesült, itt az időarányos 58,33%, tehát a kiadások alatta vannak 

egy 5%-kal, a bevételek pedig 3,5%-kal fölötte alakultak. Több kérelem is érkezett az Önkormányzathoz, 

amelyről most dönteni fogunk. Az egyik a defibrillátoraink karbantartásának finanszírozása, a másik egy 

átcsoportosítás a Művelődési Információs Központ és Könyvtár költségvetési sorain belül az üzemeltetés 

sorról a beruházások sorra, hogy könyveket tudjanak venni. Aztán a Páduai Szent Antal Iskolának a kérelme, 

amit feltételekkel javasol a Pénzügyi Bizottság elfogadni: kérelmüket a 2021. évi költségvetés során veszik 

figyelembe, és támogatást 2 millió forint összeg erejéig akkor biztosít, ha a novemberi pénzügyi helyzet ezt 

lehetővé teszi. Aztán van egy olyan döntésünk, amely arra vonatkozik, hogy a közalkalmazotti jogviszony 

megváltozik egy felsőbb jogszabály következtében a kulturális intézményekben, és ehhez kapcsolódóan 

személyi juttatásokat kell majd kifizetnünk, amit a működési céltartalék sorról tudjuk biztosítani. Illetőleg 

arról is döntenünk kell, hogy a közbeszerzési eljárásra, melynek vállaltuk a költségeit a templomtorony 

felújítása kapcsán, biztosítsuk a fedezetet. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása ehhez a napirendi 

ponthoz? Styevola István képviselő úr jelentkezik, megadom neki a szót. 

Styevola István: Köszönöm szépen, polgármester úr.  Egyetlen kérelemhez kapcsolódnék csak egy 

kiegészítési javaslattal. A Páduai Szent Antal Iskola kérelme a Fejlesztési Bizottság előtt nem járt, egyből a 

Pénzügyi Bizottság ülésére érkezett, viszont volt egy rész, ami beruházás fejlesztés, és az önkormányzati 

fejlesztésekkel összefüggésben érdemes végiggondolni. Ezért kérném a testületet, hogy az alábbi 

módosítással, kiegészítéssel fogadja el a határozati javaslatot: „az elképzelt fejlesztési tervek Fejlesztési 

Bizottságnak történő bemutatását követően”. Az a cél, hogy olyan előremutató megoldást találjunk, amely 

mindkét félnek praktikus és hasznos. Köszönöm. 

Farkas András: Köszönöm szépen az észrevételt. A kérelem a Fejlesztési Bizottság ülése után érkezett, 

ezért nem járt ott, de ez teljesen logikus és koncepcionálisan is illeszthető a határozati javaslathoz. 

Kisgergely István képviselő úr jelentkezik, megadom a szót. 

Kisgergely István: Köszönöm szépen. Nekem a MIKK intézményvezetőjéhez lenne kérdésem. Itt az van, 

hogy szabadság megváltás minden dolgozó részére. Ez mit jelent? 

 Farkas András: Szelke Lászlónak válaszadásra megadom a szót. 

Dr. Szelke László: 2020. november 1-től, aki vállalta, mezei munkavállalóként folytatja a munkát, de 

október 31-ig mindenkinek a szabadságát meg kell váltani. Komoly pénzügyi keretek erre nem lesznek 

szükségesek, mert sok szabadságot ki kellett, hogy adjak év közben, így a további szabadságokkal a 

munkavállalók rendelkeznek, de a közalkalmazotti jogviszony megszűnésével mindenki szabadságát meg 

kell váltani. 

Farkas András: Ildikót kérdezem, hogy tudunk-e nagyságrendet a szabadság megváltás illetve végkielégítés 

összegét tekintve? 

Vargáné Rokolya Ildikó: Én még nem tudok róla. 

Farkas András: Köszönöm. Más kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, akkor következnek a határozati 

javaslatok. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

 90/2020. (IX. 22.) számú határozata 

az Önkormányzat és intézményei 2020. évi költségvetésének I-VII. havi teljesítéséről szóló 

tájékoztatójáról 
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Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Piliscsaba Város Önkormányzat és 

intézményei költségvetésének 2020. I-VII. havi teljesítéséről szóló tájékoztatóját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

91/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a defibrillátorokról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a három önkormányzati tulajdonban lévő 

defibrillátor kötelező éves ellenőrzése a határozat melléklete szerinti árajánlat alapján megrendelésre 

kerüljön.  

Fedezete a 2020. évi költségvetés általános tartalék sora. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

92/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a MIKK kérelméről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a MIKK kérelmében foglalt 

250.0000,- forint kerüljön átcsoportosításra a beruházásokról az üzemeltetési sorra, könyvbeszerzésre. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

93/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a Páduai Szent Antal Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészeti Iskola kérelméről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Páduai Szent Antal Általános 

Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészeti Iskola működési költségének kérelmét a 2021. költségvetés 

tervezés tervezésénél veszi figyelembe. 

A Képviselő-testület elvi támogatást biztosít a fejlesztési kérelem vonatkozásában 2 M Ft összeg 

erejéig, az elképzelt fejlesztési tervek Fejlesztési Bizottsággal történő egyeztetést követően azzal a kitétellel, 

hogy a 2020. novemberi pénzügyi helyzet függvényében a pénzügyi bizottság javaslata alapján dönt. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

94/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a MIKK többletkiadásáról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kulturális intézményekben 

foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának átalakulásáról, valamint egyes kulturális tárgyú törvények 

módosításáról szóló 2020. évi XXXII. törvény 2. § (6) bekezdéséből adódó személyi juttatások 

többletköltségét a 2020. évi költségvetés működési céltartalék soráról biztosítja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

95/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a Német Nemzetiségi Önkormányzat támogatásáról 
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Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Templomfelújítást a közbeszerzés 

lebonyolításának összegével támogatni kívánja.  Felhatalmazza a polgármestert Piliscsaba Német 

Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő támogatási szerződés aláírására.  

Fedezete az Önkormányzat 2020. évi költségvetésének „Hídfelújítás illetve azonos úton történő útburkolat 

építési munkák elvégzése, Országzászló állítás, Templomtorony felújítás, Piliscsaba Város Önkormányzat 

fejlesztési anyag sora.” 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

10. napirend 

Tárgy: 02/8 hrsz-ú ingatlan művelésből történő kivonása 

 

Farkas András: Ez a Magdolnavölgy és Klotildliget között, a Mária utca, vízáteresz folytatásában lévő út. 

Főépítész asszonyt kérem, hogy pár mondatban ismertesse a lényeget. 

Marthi Zsuzsa: Tisztelt Képviselő-testület! Ezt a területet már korábbról ismerjük, szabályozási tervet 

készítettünk rá. Az utcaként használt területnek a szélességéről döntöttünk akkor, közben kiderült, hogy az 

utca nincs művelésből kivonva, és ebben intézkednünk kell. Ha bizonyítjuk a terület útként való hasznosítása 

már több mint 10 éve megtörtént. Ennek dokumentálását aljegyző asszony már kezdeményezte, tanúkat 

szereztünk az út használatáról, így csak arra lesz szükség, hogy az ingatlan nyilvántartását kezdeményezzük, 

ami nem jár jelentős költséggel, csak eljárási illetéket kell fizetni. A határozati javaslat ennek megfelelően 

készült. 

Farkas András: Köszönöm szépen az ismertetést. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása a napirendi 

ponthoz? Ha nincs, akkor a határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

96/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a Piliscsaba, 02/8 hrsz-ú ingatlan művelésből való kivonásáról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Piliscsaba, 02/8 hrsz-ú ingatlan művelési ág 

változásának ingatlan-nyilvántartási bejegyzését az ingatlanügyi hatóság földvédelmi eljárásának 

megszüntetését követően az alábbi célból és feltételekkel: 

1. A 02/8 hrsz-ú ingatlan igénybevételének célja Piliscsaba Város Helyi Építési Szabályzata mellékletét 

képező Szabályozási Tervlap szerinti közút szabályszerű kialakítása. 

2. Piliscsaba Város Önkormányzata nyilatkozza, hogy a Piliscsaba 02/8 hrsz-ú terület ténylegesen 

felhasználásra került a Határozat 1. pontja szerinti célokra. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Farkas András: Köszönöm Jónásné Penner Ágnesnek a részvételt, szép estét kívánok! 

 

 

19 óra 9 perckor Jónásné Penner Ágnes elhagyta az ülést. 

 

 

11. napirend 

Tárgy: Beszámoló környezetvédelmi alap felhasználásáról 

 

Farkas András: A környezetvédelmi alapunkat a talajterhelési díjból származó bevételünk adja, 

felhasználása felszín alatti vizek mennyiségi vagy minőségi védelmére, így különösen a csatornázásra, 

szennyvíztisztításra, vízbázis védelemre, tartós környezetkárosodások kármentesítésére, szennyező források 

szennyezésének megelőző, illetve utólagos műszaki védelmére fordítható. Az idei évben igazán 
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kiemelkedően erre a célra fordítjuk ezt az összeget, ez 10.411.385 forint, amelyet átvezetnénk a település 

hiányzó csatornaszakaszainak tervezésére. Reméljük, ennek alapján a hálózatot szépen, fokozatosan tudjuk 

majd bővíteni a jövőben. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs, akokr 

két határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

97/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a környezetvédelmi alap felhasználásáról  

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a környezetvédelmi alap felhasználásáról 

szóló beszámolót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

98/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a környezetvédelmi alap számlán szereplő összeg átvezetéséről  

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a csatornázási tervekre 2020. évben 

kifizetett összeg kerüljön átvezetésre a környezetvédelmi alap számláról a költségvetési számlára a 

környezetvédelmi alap számlán szereplő összeg erejéig. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

12. napirend 

Tárgy: Ligeti Főzőkonyha kérelme 

 

Farkas András: A ligeti Konyha Nonprofit Kft. biztosítja az iskolák és óvodák számára az étkezést. 

Szerződésük alapján lehetősége van az infláció arányában emelni az árakat évről évre. Itt, ebben az esetben 

kifejezetten az élelmiszer árakra vonatkozó KSH adatot vesszük figyelembe, ami 7,8%. Ezzel kapcsolatban 

egy határozati javaslat és két rendeletalkotási javaslat szerepel előttünk. Van-e kérdés, hozzászólás ezzel 

kapcsolatban? Ha nincs, akkor következik a határozati javaslat. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

99/2020. (IX. 15.) számú határozata 

a szociális étkezés árának az emelkedéséből adódó díjnövekményről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a szociális étkezés árának az 

emelkedéséből adódó díjnövekményt nem hárítja át a támogatott személyekre, a Pénzügyi Osztály a 

számlázást a gyermekvédelmi és szociális személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2013. (IV. 

16.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklete alapján végezze. A szociális étkezés árának az 

emelkedéséből adódó különbözet fedezete a költségvetés általános tartaléka.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeleteket fogadta el: 
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22/2020. RENDELET: 

 

Piliscsaba Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja az intézményi élelmezési 

nyersanyagnormákról és intézményi térítési díjakról szóló 15/2014. (IX. 18.) számú rendelet módosításáról 

szóló melléklet szerinti rendeletet.  

 

23/2020. RENDELET: 

 

Piliscsaba Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megalkotja a gyermekvédelmi és szociális 

személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2013. (IV. 16.) önkormányzati rendelet módosításáról 

szóló melléklet szerinti rendeletet.  

 

(A rendeletek teljes szövegét a jegyzőkönyv mellékletei tartalmazzák.) 

 

 

13. napirend 

Tárgy: Közérdekű muzeális kiállítóhely regisztrációja 

 

Farkas András: Olyan témáról van szó, amelyre régóta vár több nemzetiségi önkormányzat, a német és 

szlovák is, most előkészítésre került ez az anyag. Egyrészt a múzeum helyzetének a rendezését célozza ez a 

döntés, másrészt pályázatok számára is megnyitja az utat ennek a besorolásnak az elérése. 200 ezer forintba 

kerül, hogy a szükséges leltárkönyv elkészüljön december 1-ig megfelelő végzettségű muzeológus által, és 

ennek birtokában az EMMI Közgyűjteményi Főosztályára benyújtásra kerülhet a működési engedély iránti 

kérelem. Tehát várhatóan jövő év elejére rendeződik ez a kérdés, és akkor pályázni is fogunk tudni az 

Uradalmi Ház felújítására. Ráfér a felújítás, elég erőteljesen dohosodik az épület, a kapilláris szivárgásnak 

köszönhetően a falak rendkívül nedvesek és a bútorokat is károsítják. Van-e valakinek kérdése, 

hozzászólása? Lázi Tamás jelentkezik, megadom a szót. 

Lázi Tamás: Köszönöm szépen a szót, polgármester úr. Az előterjesztésben is szerepel, hogy a Humán 

Bizottság tárgyalta ezt a napirendet, és egyetértettünk a Bizottság tagjaival abban, hogy erre a múzeumi 

részre kicsivel több figyelmet kell fordítani, és jelezték a nemzetiségi képviselők is. Úgyhogy ezúton 

szeretném kérni, illetve tolmácsolni az intézményvezető úr felé, hogy a közeljövőben, ha ennek a helyzete 

rendeződik, akkor kicsivel több figyelmet fordítsanak a közgyűjtemény állagmegóvására. Polgármester úr is 

jelezte, hogy rendkívül méltatlan állapotok uralkodnak ott. 

Farkas András: Köszönöm szépen. A kérést, javaslatot írásban is megküldtem az intézményvezető úr 

részére, és ő ezt nyugtázta is, számíthatunk arra, hogy ezt a jövőben figyelembe is veszi. Van-e más kérdés, 

hozzászólás ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs, akkor határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

100/2020. (IX. 22.) számú határozata 

közérdekű muzeális kiállítóhely regisztrációjáról 

 

Piliscsaba Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a piliscsabai történeti gyűjtemény 

leltári nyilvántartásba vételére Tóth Judit muzeológussal megbízási szerződést köt a benyújtott árajánlata 

alapján, valamint felhívja a MIKK intézményvezetőjét arra, hogy a Közérdekű muzeális kiállítóhely 

működtetéséhez szükséges feladatokat a MIKK munkatársainak munkaköri leírásában szerepeltesse.  

Fedezete a költségvetés általános tartaléka. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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14. napirend 

Tárgy: Közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározása 

 

Farkas András: Minden évben tartunk közmeghallgatást. Az utóbbi időszakban a zárszámadást követő 

júniusi időpontra tértünk át, most a járványhelyzet miatt ez tolódott, tehát most egy novemberi időpontot 

javaslunk, ez pedig tizedike, 18 óra, Klarissza Ház. Meglátjuk, hogy az aktuális járványügyi előírások mit 

tartalmaznak majd ezzel kapcsolatban. Három napirendi pontot tervezünk, ugyanazt a hármat, amit mindig is 

szoktunk. Van-e valakinek kérdése. hozzászólása? Ha nincs, határozati javaslat következik. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

101/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a közmeghallgatás időpontjáról, napirendi pontjairól 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat 2020. évi 

közmeghallgatása 2020. november 10. napján 18.00 órakor a Klarissza Házban kerül megtartásra. 

A közmeghallgatás napirendi pontjai: 

1) Tájékoztató az Önkormányzat 2019. évi vagyongazdálkodásáról 

2) Beszámoló Piliscsaba Város Önkormányzat elmúlt egy évben végzett munkájáról 

3) Közérdekű kérdések, válaszok 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

15. napirend 

Tárgy: A 1089 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó (Magyar Telekom bázisállomás) bérleti szerződés 

meghosszabbítása 

 

Farkas András: A helyszín a József Attila utca és Deák Ferenc utca sarkán lévő adótorony, amiért bérleti 

díjat fizet a Magyar Telekom. Azzal a kéréssel fordultak az Önkormányzathoz, hogy a jövőben nem bérleti 

díjat fizetnének, hanem földhasználati jogot vásárolnának, vagy megvásárolnák ezt a területet 12 millió forint 

értékben. Elmondtuk a tárgyalás során, hogy nem kívánjuk eladni, és egyébként a telekalakítás a Helyi 

Építési Szabályzatunk alapján nem is lehetséges, hanem maradjunk továbbra is bérleti díjnál. A határozati 

javaslat, és a vele leegyeztetett szerződés arról szól, hogy 2,8 millió forint bérleti díj kerüljön továbbra is 

figyelembe vételre, illetve felmerült az, hogy tárgyaljak 3,6 millió forintról a céggel. A Pénzügyi Bizottság 

javaslata átvezetésre került a szerződésbe, miszerint az infláció mértékével emelkedik a díj, harmadik félnek 

bérbe adva szintén emelkedik a díj, és két kapcsolattartó lett megnevezve. Ezek alapján akkor szavazzunk a 

határozati javaslatról. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

102/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a 1089 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó (Magyar Telekom bázisállomás) bérleti szerződésről 

  

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 1089 helyrajzi számú 

ingatlan bérletére vonatkozó, a Magyar Telekom Nyrt-vel (székhely: 1097 Budapest, Könyves Kálmán krt. 

36.) megkötendő bérleti szerződés tervezetéről tárgyalásokat folytasson a bérleti díj összege tekintetében, 

elérni kívánt bérleti díj mértéke 3,6 millió Ft/év. 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat melléklete szerinti szerződés aláírására a tárgyalás lezárását 

követően kölcsönösen elfogadott bérleti díj átvezetésével. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 
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16. napirend 

Tárgy: A 1216/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó (Vodafone) bérleti szerződés meghosszabbítása 

 

Farkas András: Itt az áremelésről való tárgyaláson már túl is vagyunk, helyszínünk az Erdészkert, ezen 

belül az erdészház, a most Tanodának használt épület egyik helyisége, amit a UPC rendezett be egy 

fejállomásnak a településre vonatkozóan. A UPC már a Vodafone-hoz tartozik, most velük tárgyalunk. A 

korábbi szerződés 40 ezer forint plusz áfa összeget tartalmazott, ez lejárt. A Pénzügyi Bizottság javaslata 

alapján 50%-os emelést kezdeményeztem, amit elfogadtak, tehát az új szerződés 60 ezer forint plusz áfa 

bérleti díjat tartalmaz havonta október elsejétől. Ez megtalálható a mellékletben. Addig pedig használati díjat 

fizet a Vodafone. Van-e kérdés, hozzászólás ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs, akkor határozati javaslat 

következik. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

103/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a 1216/1 hrsz-ú ingatlanra vonatkozó bérleti szerződés megkötéséről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 1216/1 helyrajzi számú ingatlan 21,66 

m
2
 alapterületű helyiségre vonatkozóan bérleti szerződést köt a Vodafone Magyarország Zrt-vel (székhelye: 

1096 Budapest, Lechner Ödön fasor 6.) az alábbi feltételekkel: 

- bérleti díj 60.000,- Ft+ÁFA /hó  

- szerződéskötés 2020. október 1. napjától, Vodafone Magyarország Zrt 2020.06.15-2020.09.31. között 

használati díjat fizet 

Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

17. napirend 

Tárgy: Közlekedési infrastruktúra (Kálmán király útja) megvalósítása – tervező kiválasztása 

 

Farkas András: Itt egy háromlyukú hídról van szó, ami összedőlt február harmadikán. Terméskőből készült, 

amikor ez az 1890-es években megépült, arra a terhelésre tervezték, hogy gyalogos forgalom történjen, lovas 

kocsival hajthassanak át rajta maximum. Hiába tettünk ki korlátozó táblát, ennél nagyobb terhelés is érte a 

hidat. Ha most ugyanazt visszaépítjük, az nagyságrendileg 200 millió forint, kézzel kell gyakorlatilag az 

egyedi boltívek kialakításával megépíteni, és onnantól kezdve csak gyalogosan vagy kerékpárral lehetne rajta 

közlekedni, miközben körülbelül 150 ember él ennek a hídnak a túloldalán, akiknek viszont ez a közvetlen 

elérése a városközpont felé. Ha ugyanezt a formát szeretnénk megvalósítani vasbetonból, és díszíteni, az is 

nagyságrendileg ezt az összeget közelíti. Ezért egy ésszerű megoldást javasoltunk, hogy egy földfeltöltés 

készüljön ezen a részen, ami megoldja az összeköttetést a két oldal között, ugyanakkor áteresz kerül alá, ami 

biztosítja a vízelvezetést a vasút alatt lévő áteresz folytatásában. Természetesen építészetileg kialakítható 

úgy, hogy boltíves legyen ez az áteresz, és lehet a korlátokat is úgy kialakítani, hogy az utaljon az egykori 

hídra. Tehát hangulatában, léptékében ugyanazt fogja visszaadni, viszont egy sokkal racionálisabb mérnöki 

megoldásról van szó, amelyhez 65.757.000 forint kormányzati támogatást kaptunk egy szeptember 9-i 

kormányhatározat alapján. Ahhoz, hogy elindítsuk ezt a folyamatot, meg kell tervezni az építményt, ennek 

része a talajmechanika, statika és egyéb mérnöki munkarészek. Egyesített tervről van szó, ami az 

engedélyezéshez és a kivitelezéshez is megfelelő. A kivitelezési pályázat várhatóan a jövő év első hónapjait 

érinti, és ha van nyertese a pályázatnak, akkor a legoptimistább forgatókönyv szerint jövő év közepén 

vehetjük birtokba. A tervezésre ajánlatok érkeztek, a legkedvezőbb az  Útvonal Kft. ajánlata nettó 3.485.000 

forint plusz áfa, azaz bruttó 4.806.950 forint értékben. Van-e valakinek kérdése, hozzászólása? Koós Gábor 

jelentkezik, megadom a szót. 

Koós Gábor: Korábban szóban kértem, hogy a hiányzó közműveket is ott tervezzük be, legalább egy 

csatornát és egy tartalék vízvezetéket helyezzünk el. 

Farkas András: Köszönöm, Győri Gábornak megadom a szót. 
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Győri Gábor: Igen, a csatornatervezővel is beszéltem, hogy itt pont egy átemelőhöz menne egy csatorna 

nyomvonal, tehát ez a tervezés során figyelembe vételre kerül. 

Farkas András: Köszönöm szépen. Más kérdés, hozzászólás van-e? Ha nincs, akkor határozati javaslat 

következik. 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

104/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a Kálmán király útja híd helyén megépülő útszakasz engedélyezési terveinek elkészítéséről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Kálmán király útja híd helyén 

megépülő útszakasz engedélyezési terveihez kapcsolódó egyesített tervek elkészítésére az Útvonal Kft. 

(2500 Esztergom, Sugár út 11.) ajánlatát fogadja el bruttó 4.806.950,- Ft értékben. 

Felkéri a polgármestert a tervezési szerződés aláírására. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

18. napirend 

Tárgy: A téli hó és csúszásmentesítésre érkezett ajánlatok értékelése 

 

Farkas András: Igyekeztünk időben indítani ezt a folyamatot, már július 10-én megjelent a felhívás, az 

ajánlattételi határidő szeptember 15-e volt, egy ajánlat érkezett határidőig, a mellékletben szerepel. Az 

ajánlatban szereplő tételek: 250 ezer forint plusz áfa a készenléti díj, az üzemóra pedig 15 ezer forint plusz 

áfa, tehát alacsonyabb díjak, mint a korábbi években voltak. A Pénzügyi Bizottság előtt járhatott csak ez a 

napirend, ők azt mondták, hogy Bali Gyula ajánlata elfogadható, azonban a hiánypótlási felhívásnak október 

15-ig tegyen eleget, és azt a PIVI vezetője és az aljegyző igazolja, ebben az esetben írható alá a szerződés. A 

határozati javaslat is ezt tartalmazza. Illetve van arra is egy határozatunk, hogy a Szalding Kft. ajánlata 

határidőn túl érkezett, ezért érvénytelen. Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása ehhez a 

napirendhez? Ha nincs, akkor határozati javaslatok következnek. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat fogadta el: 
 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

105/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a 2020-2021 évi téli hó- és csúszásmentesítési feladatok elvégzéséről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy a Szald-Ing Kft. (2500 Esztergom, 

Petőfi S. u. 42.) ajánlata határidőn túl érkezett, ezért érvénytelen. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

106/2020. (IX. 22.) számú határozata 

a 2020-2021 évi téli hó- és csúszásmentesítési feladatok elvégzéséről 

 

Piliscsaba Város Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 2020-2021. évi hó- és 

csúszásmentesítési feladatok elvégzésére vonatkozó szerződés aláírására Bali Gyula (2081 Piliscsaba, 

Fényesliget sétány 20.) vállalkozóval a határozat melléklete szerinti árajánlatnak megfelelően, amennyiben 

az ajánlatadó a hiánypótlási felhívásnak 2020. október 15. napjáig eleget tesz. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 




